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Rada Gminy Jabłonna- Majątek 

Radni-Sesja 

Protokół Nr VIII 

VIII Sesja Rady Gminy Jabłonna w dniu 19 grudnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Wiesława Bogusz 

2. Łukasz Burak 

3. Liliana Dalmata 

4. Adam Klimek 

5. Ryszard Lis 

6. Agnieszka Maj 

7. Agnieszka Malec 

8. Mariusz Mielnik 

9. Grzegorz Nowak 

10. Monika Nowak 

11. Jerzy Pawelec 

12. Marcin Pielecha 

13. Kamil Skałecki 

14. Henryk Wilkołek 

15. Michał Zdunek 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Sesję otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jabłonna Pan Kamil Skałecki 

wypowiadając formułę „Otwieram VIII sesję IX kadencji Rady Gminy Jabłonna”. Poinformował, że 

sesje rady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przekaz realizowany jest wraz z autodyskrypcją. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na 

stronie internetowej Gminy Jabłonna oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi niezbędne kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Nieobecny radny: Adam Klimek. 

Kolejno powitał Wójta Gminy Jabłonna - Panią Magdalenę Sałek-Lewczyk, Zastępcę Wójta 

Gminy Jabłonna – Pana Marcina Pastuszaka, Skarbnika Gminy Jabłonna – Panią Jolantę Góra, 

Sekretarza Gminy Jabłonna – Pana Ryszarda Próchnickiego, dyrektorów i kierowników jednostek 

organizacyjnych z terenu Gminy Jabłonna, inspektora ds. administracyjnych i obsługi rady gminy 
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– Panią Magdalenę Pęcak, informatyka – Pana Huberta Brydę, Panie i Panów Radnych i Sołtysów 

a także wszystkich Państwa, którzy oglądają transmisję z obrad. Listy osób uczestniczących w 

sesji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy Gminy w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady 

Gminy Jabłonna. 

4. Informacja Wójta Gminy Jabłonna na temat stanu realizacji planowanych do wykonania w 

2024 r. inwestycji i remontów oraz zaangażowanych środków finansowych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, 

 b) w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2025, 

 c) w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom, 

 d) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Jabłonna, 

 e) w sprawie zmian w budżecie na rok 2024, 

 f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 g) w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2024. 

8. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 26.11.2024 r. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Kamil Skałecki  – poinformował, że zaproszenia na sesję wraz z materiałami zostały dostarczone 

w formie elektronicznej na tablety w dniu 5 grudnia bieżącego roku, tj. 14 dni przed terminem 

sesji zgodnie z art. 21 ust. 3 Statutu Gminy Jabłonna. Uzupełnienie materiałów nastąpiło w 

dniach: 11, 13 i 18 grudnia. Nie zgłoszono uwag co sposobu powiadomienia. 

Kolejno zapytał, czy ze strony Pani Wójt lub Państwa Radnych są wnioski dotyczące zmiany 

porządku obrad sesji? 

Magdalena Sałek-Lewczyk – zgłosiła wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2024. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 
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Kamil Skałecki – jeżeli wniosek zostanie przyjęty zaproponował, aby umieścić go w pkt 7g 

porządku obrad. Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez 

Panią Wójt. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, Agnieszka Malec, 

Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin Pielecha, Kamil 

Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Adam Klimek 

  Przewodniczący stwierdził, że w/w wniosek uzyskał akceptację 14 głosami za, tj. 

jednomyślnie. 

Kolejno stwierdził, że uznaje porządek obrad za przyjęty.   

 

Ad. 3. Informacja Wójta o pracy Gminy w okresie między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy Jabłonna. 

Magdalena Sałek-Lewczyk - przedstawiła informację Wójta o pracy Gminy w okresie między 

sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy Jabłonna. Wersję papierową tej informacji 

otrzymali wszyscy Radni i stanowi ona załącznik do protokołu. Poinformowała, że 3 grudnia 

został odebrany ciągnik firmy New Holland zakupiony do prac gospodarczych. Ciągnik został 

zakupiony z części funduszu sołeckiego na 2024 r. Pani Wójt podziękowała Państwu Radnym, 

Sołtysom i mieszkańcom, którzy przychylili się do wniosku w sprawie zakupu ciągnika. Dodała, że 

został on wyposażony w pług a w przyszłym roku planowany jest zakup rębaka, aby można było 

go wykorzystywać do bieżącego utrzymania dróg. Kolejno Pani Wójt informując o spotkaniu, 

które odbyło się 3 grudnia w Urzędzie Marszałkowskim dot. naboru na kanalizację i wodociągi w 

ramach KPO, przypomniała, że trwają przygotowania do złożenia wniosku na budowę kanalizacji 

pierwszego odcinka na terenie naszej gminy od miejscowości Czerniejów – granica z Gminą Głusk 

do miejscowości Jabłonna-Majątek w okolicach Dworku Jabłonna i stacji paliw. Następnie przy 

informacji dot. konferencji „Młodzież w dorosłych tematach”, która odbyła się 5 grudnia 

wyjaśniła, że konferencja została przygotowana przez Młodzieżową Radę Gminy Jabłonna i 

Stowarzyszenie LOM. Podziękowała młodzieży oraz Pani Izabeli Gizie za zaangażowanie i 

realizację tego zadania. Kolejno podziękowała Panu Dyrektorowi Centrum Kultury Gminy 

Jabłonna za organizację Kiermaszu Bożonarodzeniowego, który odbył się 8 grudnia. Oznajmiła, że 

narada z sołtysami, która odbyła się 10 grudnia dotyczyła m.in. zimowego utrzymania dróg oraz 

spraw bieżących. Kolejno podziękowała za obecność na Wigilii Samorządowej, która odbyła się 
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13 grudnia. Na koniec swojej informacji Pani Wójt oznajmiła, że 14 grudnia odbyła się 

inauguracja projektu Akademia Liderstwa Młodzieży Gminy Jabłonna. Wyjaśniła, że jest to 

projekt, na który Gmina Jabłonna wspólnie z partnerem – Centrum Kultury Gminy Jabłonna i 

Biblioteką Publiczną otrzymała grant w wysokości 80 000 zł na realizację działań młodzieżowych.  

Na sesję przybył Radny – Pan Adam Klimek. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionej przez Panią Wójt informacji.  

Kamil Skałecki – w związku z tym, że na sesję przybył Pan Adam Klimek, poprosił o ponowne 

potwierdzenie kworum na tabletach, następnie stwierdził, że od teraz na sesji jest obecnych 15 

Radnych. 

 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Jabłonna na temat stanu realizacji planowanych do wykonania 

w 2024 r. inwestycji i remontów oraz zaangażowanych środków finansowych. 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że w związku z upływem 2024 r. działania 

inwestycyjne i remontowe są na finiszu. W uchwale dot. wydatków niewygasających są dwie 

rzeczy, których realizacja jest przeniesiona na 2025 r. Pani Wójt poinformowała, że w tym roku na 

inwestycje została wydana kwota ponad 22,5 mln zł, z czego najwięcej wydano na drogi bo blisko 

9 700 000 zł. Wskazała, że część inwestycji związanych z drogami zostało zakończonych w 2024 r., 

a część jak w przypadku dróg w Jabłonnie-Majątek, Jabłonnie Pierwszej, Skrzynicach Pierwszych i 

Drugich to inwestycje, które rozpoczęły się w tym roku, natomiast zostaną zakończone w 2025 r. 

Pani Wójt wskazała, że to co udało się zakończyć to zadania z wykorzystaniem środków z 

Polskiego Ładu. Wspomniała, że w roku 2025 jest wyraźnie widoczny brak tych środków. Jeśli 

chodzi o budowę dróg, to w tym roku zostały zakończone inwestycje w Wierciszowie, w 

Czerniejowie, Skrzynicach-Kolonii, Skrzynicach Pierwszych i Drugich. W Wierciszowie była to 

droga na Osowę, w Skrzynicach-Kolonii to Linia Podleśna, w Skrzynicach Drugich i Pierwszych to 

tzw. Wola i Zalewowa. Poinformowała, że te drogi zostały zrealizowane ze środków z Polskiego 

Ładu. Są też środki pochodzące z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i w tym roku zrealizowane 

zostały dwa odcinki – część krótsza drogi tzw. Sachalin i w Piotrkowie-Kolonii – droga koło Pana 

Adama Klimka. Jeśli chodzi o inne działania to Pani Wójt poinformowała, że zostało wybudowane 

oświetlenie w Jabłonnie Drugiej oraz na końcówce jest wymiana opraw oświetleniowych w 

ramach projektu „Rozświetlamy Polskę”. Na działania w ramach oświetlenia drogowego wydana 

została kwota 441 000 zł. Kolejno Pani Wójt przedstawiła informację dot. inwestycji związanych z 

infrastrukturą wodno-kanalizacyjną, mówiąc iż zostało wybudowanych szereg sieci 

wodociągowych dla mieszkańców a także w jednym fragmencie został przebudowany odcinek 

azbestowy. Ponadto zostały wybudowane dwa zbiorniki na ujęciu wody w Jabłonnie a także z 

PROW 64 przydomowe oczyszczalnie ścieków dla mieszkańców i 3 przydomowe oczyszczalnie 

przy budynkach użyteczności publicznej – przy świetlicy w Jabłonnie-Majątek, przy Urzędzie 

Gminy i przy remizie w Skrzynicach.  

Jeśli chodzi o inwestycje kubaturowe to trwa dwuletnia inwestycja dot. przebudowy 

remizy w Wierciszowie, gdzie obecnie jest stan surowy zamknięty, w tym roku na tą inwestycję 

zostało wydane 650 000 zł. W tym roku zakończyło się także zdanie związane z budową 

kontenerów na zapleczu sportowym w Piotrkowie Pierwszym. Ponadto część środków z budżetu 
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gminy oraz z funduszu sołeckiego poszczególnych sołectw było wydane na wykonanie 

ogrodzenia, piłkochwytów i zakup bramek. Kolejną inwestycją wymienioną przez Panią Wójt jest 

przebudowa budynku poczty, na który wydano 1 480 000 zł, gdzie w 98% zostało pokryte z 

dofinansowania z Polskiego Ładu. W ramach zadania zostało dobudowane piętro, budynek został 

wyremontowany i wyposażony w media. Pani Wójt poinformowała, że 23 grudnia odbędzie się 

przetarg na wynajem lokalu z przeznaczeniem na kwiaciarnię, 30 grudnia na usługi fryzjersko-

kosmetyczne a w styczniu na lokale, gdzie brak jest sprecyzowanych usług.  

Kolejną inwestycją wymienioną przez Panią Wójt jest dotacja, która została udzielona dla 

Starostwa Powiatowego w Lublinie na przebudowę drogi powiatowej relacji Jabłonna-Majątek – 

Tuszów i część Lublin-Bychawa. Łącznie będzie to kwota blisko 4 mln zł. Pani Wójt wskazała, że 

część dotacji w kwocie 1 900 000 zł została już przekazana a druga część będzie przekazana w 

przyszłym roku. Inwestycja jest realizowana przez firmę STRABAG.  

W dalszej kolejności Pani Wójt powiedziała, że w 2024 r. zakupione zostały 3 sprzęty: 

- bus dla osób niepełnosprawnych za kwotę 238 000 zł, gdzie część środków pochodzi z PFRON-u; 

- samochód na potrzeby gospodarki komunalnej za kwotę 234 000 zł; 

- traktor, który został zakupiony po części ze środków pochodzących z funduszu sołeckiego na 

2024 r. za łączną kwotę 278 000 zł.  

Ponadto Pani Wójt dodała, że ma poczucie iż w ramach działań z Funduszu Sołeckiego 

mieszkańcy starają się wykorzystywać te środki na drobne inwestycje, które można zrobić 

wspólnie jak np. utwardzenie części działki przy szkole w Skrzynicach, czy wykonanie podbudowy 

na parking przy szkole w Czerniejowie. Pani Wójt wspomniała również o dotacji od Starostwa 

Powiatowego w kwocie 12 000 zł na remont garażu, gdzie OSP Jabłonna wykorzystała tą dotację 

wymieniając bramy garażowe.  

Kamil Skałecki – podziękował Pani Wójt za udzieloną informację i zapytał, czy ze strony Państwa 

Radnych są jakieś pytania? 

Jerzy Pawelec – jeżeli jest mowa o inwestycjach i remontach to zwrócił uwagę na sytuację na 

ujęciu wody w Chmielu, gdzie jedna pompa jest wyjęta i ujęcie pracuje na tylko jednej pompie. 

Powiedział, że z tego ujęcia korzystają mieszkańcy Chmiela i Skrzynic i jeśli coś by się stało to 

mieszkańcy zostaliby bez wody. Podkreślił, że działania mające na celu pogłębienie tego ujęcia są 

bardzo pilne.  

Magdalena Sałek-Lewczyk – przyznała rację Panu Jerzemu Pawelcowi, mówiąc iż jest to 

rzeczywiście trudna sytuacja. Dodała również, że w budżecie na rok 2025 jest zaplanowana 

kwota 190 000 zł na renowację i dokumentacja techniczna jest już w trakcie opracowania. 

Zaznaczyła, że będzie chciała ten temat jak najszybciej zakończyć.  

Kamil Skałecki – ze swojej strony powiedział, iż budujące jest to, że zostały zakupione 3 

urządzenia. Wyraził zdanie, że zakup samochodu sprawi, że będziemy jako gmina bardziej 

uniezależnieni od świadczenia zewnętrznych usług na naszą rzecz. Druga kwestia jest taka, że 

będziemy zdecydowanie bardziej elastyczni, będziemy mogli szybciej reagować w przypadku 

pewnych sytuacji, które będą tego wymagały. Wyraził zdanie, że to dobry kierunek działań, który 

powinien zostać utrzymany.  
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

Kamil Skałecki – poinformował o wydarzeniach, w których brał udział w okresie między sesjami: 
- 10 grudnia był obecny na otwartych konsultacjach społecznych na temat Strategii Rozwoju 

Gminy Jabłonna do roku 2030. Oznajmił, że celem tego spotkania było podanie do publicznej 

wiadomości informacji o rozpoczęciu procedury udziału społeczeństwa w ramach strategii 

oddziaływania na środowisko oraz zebranie opinii na temat planowanych kierunków współpracy 

ponadlokalnej. Podziękował Państwu Radnym oraz Sołtysom za obecność na tym spotkaniu. 

Wyraził zdanie, że liczna obecność Państwa świadczy o tym, że każdemu bardzo mocno zależy na 

tym, żeby mieć udział w budowaniu tego dokumentu.  

- 13 grudnia odbyła się Wigilia Samorządowa. W imieniu własnym oraz całej Rady Gminy 

Jabłonna podziękował za przygotowanie tego spotkania Pani Wójt a także gospodarzowi obiektu- 

Dyrektorowi Centrum Kultury Gminy Jabłonna Panu Mateuszowi Wróblewskiemu. Słowa uznania 

skierował także w stronę artystów, którzy swoimi występami uświetnili Wigilię. Byli to Zespół 

Tujawicze oraz Regionalna Grupa Obrzędowa. Podziękował także Kołom Gospodyń Wiejskich za 

zaangażowanie w przygotowaniu potraw wigilijnych oraz wszystkim, którzy swoją pracą i 

talentem pomagali, aby to spotkanie przeżyć w dobrej, radosnej atmosferze.  

- 18 grudnia był obecny na Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Lokalnego, na której byli 

również obecni zaproszeni goście: członek Zarządu Powiatu Lubelskiego Pan Konrad Banach oraz 

dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Paweł Pikula. Na komisji zostały omówione dwa bardzo 

ważne tematy. Pierwszym z nich były warunki przejęcia oraz stan robót, uzgodnień do  

wykonania na drodze powiatowej nr 2275L Czerniejów-Kolonia – Chmiel-Kolonia – Majdan 

Chmielowski, która od 1 stycznia zostanie zaliczona do kategorii dróg gminnych. Drugim 

tematem było omówienie uwag zgłoszonych do przedstawionego projektu przebudowy drogi 

powiatowej nr 2280L na odcinku Jabłonna Druga-Wierciszów w zakresie budowy drogi dla 

pieszych. Wyraził nadzieję, że ten temat będzie jeszcze kontynuowany i że uda się zmienić 

przeznaczenie z drogi dla pieszych na ciąg pieszo-jezdny i poszerzyć zaprojektowany odcinek 

chodnika do odpowiednich rozmiarów. Na Komisji został także przedstawiony planowany zakres 

inwestycji przewidzianych do realizacji na terenie Gminy Jabłonna przez Zarząd Powiatu. Na 

komisji zostały także omówione i zaopiniowane projekty uchwał przygotowane do podjęcia na 

dzisiejszą sesję.  

Kolejno Pan Przewodniczący poinformował, że do biura rady w okresie między sesjami 

wpłynęły 2 pisma: 

- 26 listopada wpłynęła skarga od Wojewody Lubelskiego na uchwałę nr VII/46/2007 Rady Gminy 

Jabłonna z dnia 19 czerwca 2007 r. w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Jabłonna w części obejmującej art. 8 ust 2 i 3, art. 13 ust. 5, art. 14 ust. 4, 

art. 20 ust. 4, art. 21 ust. 4, art. 22 ust. 6. Pismo to było przedmiotem obrad na wczorajszej 

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Lokalnego. Pan Przewodniczący oznajmił, że sprawą tą 
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kieruje Pani Mecenas Iwona Wolińska-Szostak. Dodał, że jeśli ktoś będzie zainteresowany 

szczegółową treścią pisma to jest ono dostępne u niego oraz w biurze rady.  

- 27 listopada podpisał upoważnienie do przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną. 

Kontrola odbyła się 10 grudnia i obejmowała dokumentację umorzeń i odroczeń podatków za 

2023 r. w Referacie Podatków i Opłat Lokalnych w Urzędzie Gminy Jabłonna. Protokół z 

przeprowadzonej kontroli zostanie przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej na 

kolejnej sesji.  

- 5 grudnia Lubelski Urząd Wojewódzki w Lublinie przesłał zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr VII/42/2024 Rady Gminy 

Jabłonna z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie uchylenia regulaminu korzystania z boiska 

sportowego w miejscowości Piotrków Pierwszy stanowiącego własność Gminy Jabłonna w części 

obejmującej ust. 9 pkt 3 regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały. Pan Przewodniczący 

wyjaśnił, że w tym punkcie regulaminu zostało wpisane „Na terenie boiska zabrania się 

zaśmiecania terenu” i zdaniem organu nadzoru wprowadzenie powyższego zakazu wykracza poza 

granice upoważnienia przyznanego radzie gminy w myśl art. 40 ust. 2 pkt 4 ustawy o 

samorządzie gminnym, gdyż zakazy te normowane są przepisami ustawowymi. W dniu 17 

grudnia wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze nr PN-II.4131.389.2024 stwierdzające nieważność 

w/w uchwały w części obejmującej ust. 9 pkt 3 regulaminu. Na koniec powiedział, że przy 

uchwalaniu kolejnych tego typu aktów prawa miejscowego, pomimo wcześniejszych zapisów w 

innych regulaminach, uzgodnień i braku uwag, nie możemy być pewni, że powtórzony zapis nie 

zostanie przez organ nadzoru uznany za nieprawidłowy.  

Pan Przewodniczący powitał Panią Dorotę Kozak – Radną Powiatu Lubelskiego, która w 

międzyczasie przybyła na sesję.  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Nie złożono interpelacji ani zapytań.  
 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Kamil Skałecki – uchwała ta jest bardzo ważnym elementem nierozerwalnie związanym z 

uchwałą budżetową, dokument ten podlega ocenie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Poprosił o 

zabranie głosu w imieniu Wójta Gminy, Panią Jolantę Góra – Skarbnika Gminy i przedstawienie 

opinii RIO oraz prezentację projektu uchwały.  

Jolanta Góra – projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej wraz z załącznikami 

Państwo Radni otrzymali w materiałach na sesję przesłanych drogą elektroniczną. Projekt 

uchwały w sprawie WPF został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych Komisji Rady 

Gminy. Zawiera on 2 załączniki, pierwszy to prognoza kwoty długu opracowana na lata 2025-

2040, drugi załącznik to wykaz przedsięwzięć, który jest opracowany do roku 2027. Do projektu 

tej uchwały zostało dołączone również uzasadnienie przyjętych wartości. Dla roku 2025 wartości 

dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów oraz deficytu wynikają z przedłożonego projektu 
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budżetu na 2025 r. Natomiast na lata 2026-2040 prognoza wykazana w poszczególnych 

pozycjach oparta została zgodnie z zaleceniami Ministra Finansów poprzez wskaźniki dynamiki 

średniorocznej inflacji, dynamiki realnego wynagrodzenia brutto w gospodarce narodowej. Na 

dzień 31.12.2024 r. planowana kwota zadłużenia wynosi 10 994 897 zł. Ta kwota po wykonaniu 

budżetu za 2024 r. zmieni się, ponieważ już wiemy, że planowany kredyt nie będzie zaciągnięty w 

tej wysokości w jakiej jest planowany, prawdopodobnie kwota długu wyniesie 9 994 897 zł. 

Planujemy do końca roku zaciągnąć 500 000 zł kredytu. Natomiast na koniec 2025 r. planowana 

kwota długu wynosi 16 784 914,41 zł. Planowana kwota długu wynika z wysokich wydatków 

przewidzianych na inwestycje w 2025 r. w kwocie 16 799 859,16 zł. Są to wydatki, na które 

częściowo mamy podpisane umowy na dofinansowanie ze środków zewnętrznych tj. z Funduszu 

Dróg Samorządowych oraz Polskiego Ładu w kwocie 7 826 577,75 zł. Pozostała część to środki 

własne. W załączniku nr 2 ujęte są przedsięwzięcia dotyczące 3 projektów realizowanych przez 

szkoły na zajęcia dodatkowe oraz droga w Wierciszowie 107187L, która zostanie złożona do 

dofinansowania z FDS oraz projekt dotyczący infrastruktury pieszo-rowerowej na terenie gminy z 

ZIT. Dane w WPF wykazują, że w całym okresie prognozy Gmina Jabłonna spełnia relacje z art. 

242 oraz 243 ustawy o finansach publicznych i wskaźniki na ten moment do roku 2040 są 

spełnione.  

Skarbnik przedstawiła opinie RIO o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2025-2028 oraz opinię RIO o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu na 2025 r. Państwo Radni otrzymali w materiałach na sesję w/w uchwały RIO, kopie tych 

uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Kamil Skałecki – projekt był przedmiotem obrad Komisji dlatego poprosił o przedstawienie 

Przewodniczących o przedstawienie opinii Komisji.  

Henryk Wilkołek – Komisja Rolnictwa… i Komisja Budownictwa… na wspólnym posiedzeniu 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Monika Nowak – Komisja Oświaty… zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Jerzy Pawelec – Komisja Budżetu… zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/51/2024 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 



9 
 

  Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała nr VIII/51/2024 została podjęta jednogłośnie 

15 głosami za.  

 

b) w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2025 

Kamil Skałecki – jak co roku do dnia 15.11.2024 r. roku poprzedzającego rok budżetowy, wójt 

gminy zobowiązany jest do przedstawienia organowi stanowiącemu tj. radzie gminy oraz RIO 

projekt budżetu oraz projekt WPF, wynika to z ustawy o finansach publicznych. Projekt uchwały 

budżetowej został zamieszczony w programie e-sesja w dniu 14.11.2024 r. Kolejno wszystkie 

Komisje Rady Gminy przystąpiły do analizy i zaopiniowania projektu budżetu w zakresie swoich 

kompetencji, tak aby w końcowym kształcie mógł zostać przedstawiony na dzisiejszej sesji 

budżetowej. Poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Góra i przedstawienie najważniejszych 

zapisów w uchwale budżetowej oraz załącznika inwestycyjnego a także opinii RIO na temat 

projektu budżetu. 

Jolanta Góra – projekt uchwały budżetowej wraz z 8 załącznikami, uzasadnieniem a także 

projektem WPF został przyjęty zarządzeniem nr 204/2024 Wójta Gminy z dnia 12.11.2024 r. oraz 

został zaopiniowany pozytywnie bez zastrzeżeń przez RIO. Następnie po wspólnym obradach 

Komisji Rady Gminy został zmieniony autopoprawką projektu budżetu zarządzeniem nr 

217/2024 Wójta Gminy z dnia 27.11.2024 r. W projekcie budżetu na 2025 r. dochody zostały 

wyszacowane na kwotę 54 291 077,95 zł natomiast wydatki na kwotę 60 524 251,08 zł. Deficyt 

po autopoprawce wynosi 6 233 173,13 zł, przychody 7 269 953,41 zł oraz wolne środki w kwocie 

443 155,72 zł. Wolne środki to dotacja z RFRD na drogę w Kolonii-Piotrków i drogę w Jabłonnie 

tzw. Sachalin, które wpłynęły w 2024 r. na wydatki 2025 roku. Rozchody przeznaczone są na 

spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i jest to kwota  

1 479 936 zł. Różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi w projekcie budżetu 

na 2025 r. wynosi 4 583 707,77 zł, jest to tzw. nadwyżka operacyjna, bez której nie można byłoby 

uchwalić budżetu. Wydatki inwestycyjne na 2025 r. zaplanowano na sumę 16 799 859,16 zł w 

tym najwięcej na budowę dróg tj. kwota 8 784 292,24 zł, w tym dotacja na drogę powiatową 

tzw. Czarną Aleję tj. 2 024 564,34 zł. Największą kwotę w budżecie stanowią wydatki na oświatę i 

obsługę szkół, która wynosi 25 522 290,41 zł. W budżecie zaplanowano również dotacje 

udzielane z budżetu gminy na kwotę 5 114 195,87 zł wyodrębniono także środku stanowiące 

fundusz sołecki w podziale na sołectwa i jest to kwota 485 903,03 zł. Fundusz sołecki został 

zestawiony w załączniku nr 8 w podziale na poszczególne sołectwa. Fundusz ten częściowo został 

przeznaczony na zadania inwestycyjne na zakup wyposażenia dla straży, na zakup wyposażenia 

dla szkół oraz utwardzenia terenu przy szkołach, na budowę altany przy świetlicy w Kolonii-

Skrzynice i w Piotrkowie przy Centrum Kultury Gminy Jabłonna a także na organizację dożynek i 

dostawę kruszywa.  
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Kolejno Pani Skarbnik przedstawiła opinię RIO o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2025 r. Państwo Radni otrzymali w materiałach na sesję w/w uchwałę RIO, której 

kopia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dalszej kolejności Pani Skarbnik przedstawiła szczegółowo załącznik nr 5 do uchwały – 

wykaz inwestycji gminnych na 2025 r. 

Kamil Skałecki – poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie opinii na 

temat projektu budżetu. 

Henryk Wilkołek – Komisja Budownictwa… i Komisja Rolnictwa na wspólnym posiedzeniu 

zaopiniowała projekt budżetu w zakresie swoich kompetencji zaopiniowały pozytywnie. 

Monika Nowak – Komisja Oświaty… w zakresie kompetencji zaopiniowała projekt budżetu 

pozytywnie. 

Kamil Skałecki – Komisja Budżetu… w dniu wczorajszym posiedzeniu opiniowała zmianę 

załącznika nr 2 do projektu uchwały. Poprosił Przewodniczącego o przedstawienie stanowiska w 

sprawie tej zmiany oraz w sprawie całości projektu budżetu na 2025 r. 

Jerzy Pawelec – Komisja zaopiniowała projekt uchwały oraz zmianę załącznika pozytywnie.  

Jolanta Góra – objaśniła, że zmiana załącznika nr 2 wynika z tego, że jest podpisana umowa na 

realizację gminnego programu rewitalizacji i firma, która przygotowuje ten program złożyła 

pismo, że do końca roku nie zdąży wykonać programu. Pani Skarbnik powiedziała, że aby nie 

burzyć całego budżetu została podjęta decyzja o zmianie polegającej na przeniesieniu z 

paragrafu z usług urzędu gminy kwoty 35 000 zł na pozostałą działalność, aby można było 

wydłużyć termin na przygotowanie tego programu. Jest to zmiana między paragrafami, która nie 

wpływa na wielkość deficytu. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie zmiany treści załącznika nr 2 - Plan wydatków na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w wniosek został przyjęty 15 głosami za. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2025 wraz ze zmianą wynikającą z poprawki, która została 

zaakceptowana.  

  

Głosowano w sprawie: 
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podjęcie uchwały Nr VIII/52/2024 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/52/2024 została podjęta jednogłośnie. 

Kamil Skałecki – pogratulował Pani Wójt i Pani Skarbnik przygotowania budżetu, który został 

przyjęty przez Radę Gminy takim stosunkiem głosów. Zdajemy sobie sprawę, że nie możliwym 

jest skonstruowanie zbilansowanego budżetu w taki sposób, aby poziom planowanych 

dochodów równoważyć z planowanymi wydatkami przy zapewnieniu gminie Jabłonna stabilnego 

rozwoju, właściwego funkcjonowania oraz zaspokojeniu potrzeb inwestycyjnych oczekiwanych 

przez naszych mieszkańców. Oczywiście w trakcie kolejnego roku wspólnie będziemy dokonywać 

niezbędnych zmian, jednakże uchwała którą właśnie podjęliśmy pozwala patrzeć z 

umiarkowanym optymizmem na kolejny rok budżetowy.   

 

c) w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom 

Magdalena Sałek-Lewczyk – poinformowała, że w związku z wnioskiem Państwa Sołtysów i 

rozmowami prowadzonymi z Państwem Radnymi, została przygotowana uchwała dotycząca 

zmiany stawek diet sołtysów. Przypomniała, że dieta jest miesięczna oraz że jest 1-procentowy 

udział za zebrany podatek. Wspólnie wypracowana propozycja to podniesienie stawki diety o 

20% tj. do 150 osób stale zamieszkujących w sołectwie – 300 zł, od 151 do 600 osób – 480 zł, 

powyżej 600 osób – 600 zł. Poza tym Pani Wójt wyjaśniła, że w uchwale jest zapis dotyczący 

nieobecności sołtysów na naradzie z wójtem, która średnio jest raz na kwartał, ale być może 

takie narady będą odbywały się częściej. Za każdą nieobecność na naradzie wynagrodzenie 

miesięczne jest obniżane o 30%. 

Kamil Skałecki – poprosił przewodniczącego Komisji Budżetu… o przedstawienie opinii Komisji w 

tej sprawie. 

Jerzy Pawelec – Komisja Budżetu… zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

Powiedział, iż ma nadzieję że będzie to mobilizowało naszych sołtysów do jeszcze lepszej pracy 

na rzecz lokalnej społeczności.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/53/2024 w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet sołtysom 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/53/2024 została podjęta 15 głosami 

za, tj. jednomyślnie.  

 

d) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział strażaków ratowników i 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Jabłonna 

Magdalena Sałek-Lewczyk – w związku z wnioskiem oraz sugestiami Zarządu Oddziału 

Gminnego Związku OSP na terenie gminy została przedstawiona uchwała dot. ekwiwalentu 

pieniężnego. Proponowane jest zwiększenie stawki z 18 zł za każdą rozpoczętą godzinę akcji do 

wysokości 25 zł. Pani Wójt przypomniała, że 2 lata temu zmieniły się przepisy dotyczące 

naliczania tych kwot. Kiedyś było tak, że strażak otrzymywał kwotę proporcjonalną, teraz nalicza 

się ekwiwalent za każdą rozpoczętą godzinę. Kolejny z punktów tj. ekwiwalent za szkolenie dla 

strażaków ratowników. Tutaj była kwota 10 zł, obecnie proponowana jest stawka 13 zł. Pani Wójt 

dodała również, że proponowane jest także ustalenie ekwiwalentu w kwocie 10 zł za szkolenie 

podstawowe, dla kandydata który ubiega się o bycie strażakiem ratownikiem.  

Kamil Skałecki – propozycje zmian tej uchwały wstępnie zostały omówione, zaopiniowane na 

posiedzeniu wspólnych Komisji w dniu 17 października, natomiast na wczorajszym posiedzeniu 

Komisji Budżetu… zaopiniowano zmianę zapisów uchwały. Poprosił Pana Jerzego Pawelca o 

przedstawienie opinii Komisji. 

Jerzy Pawelec – podziękował strażakom za ich zaangażowanie, poświęcenie. Wyraził nadzieję, że 

ta kwota będzie satysfakcjonująca. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/54/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział strażaków ratowników i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych Gminy Jabłonna, 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

  Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/54/2024 została podjęta 15 głosami 

za, tj. jednomyślnie.  
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e) w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 

Jolanta Góra – przedstawiła projekt uchwały informując że są to ostatnie zmiany w 2024 r. po 

stronie dochodów, wydatków i po zakończonych inwestycjach. Pani Skarbnik omówiła 

poszczególne pozycje dotyczące zmniejszeń i zwiększeń po stronie dochodów i wydatków. 

Państwo Radni otrzymali w materiałach na sesję uzasadnienie szczegółowo obrazujące 

poszczególne zmiany, które przedstawiła Pani Jolanta Góra i stanowi ono załącznik do niniejszego 

protokołu. Po zmianach zmienił się również deficyt i na koniec roku 2024 wynosi 7 952 509,92 zł 

w tym kwota kredytów to 4 900 000 zł, częściowo deficyt jest sfinansowany z wolnych środków.  

Kamil Skałecki – poprosił przewodniczącego Komisji Budżetu… o przedstawienie opinii Komisji w 

tej sprawie. 

Jerzy Pawelec – Komisja Budżetu… zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/55/2024 w sprawie zmian w budżecie na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/55/204 została podjęta 15 głosami za, 

tj. jednomyślnie.  

  

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Jolanta Góra – przedstawiła projekt uchwały, informując że zmianie ulega załącznik nr 1 i 2. 

Wyjaśniła, że w zakresie załącznika nr 1 – prognoza kwoty długu - kwoty dochodów, wydatków, 

przychodów i deficytu na 2024 r. zostały dostosowane do zmian w budżecie. Planowana kwota 

długu na rok 2024 r. wynosi 10 994 897 zł, dodała że nadal jest to plan ponieważ 

prawdopodobnie o 1 mln zł będzie mniej zaciągniętego kredytu. Pani Skarbnik wyjaśniła, że 

kwoty spłaty rat kredytów do 2040 r. zostały zmniejszone w związku z wpływami dodatkowych 

środków. Następnie wyjaśniła, że w załączniku nr 2 zmienił się limit zobowiązań w 

poszczególnych przedsięwzięciach po realizacji budżetu roku 2024.  

Kamil Skałecki – poprosił przewodniczącego Komisji Budżetu… o przedstawienie opinii Komisji w 

tej sprawie. 

Jerzy Pawelec – Komisja Budżetu… zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/56/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/56/2024 została 15 głosami za, tj. 

jednomyślnie. 

g) w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2024 

Jolanta Góra – poinformowała, że uchwała zawiera 2 zadania, na które były podpisane umowy. 

Jedno to poprawa stanu gospodarki wodnej na terenie gminy Jabłonna etap II, tj. dokumentacja 

do nowego projektu który będzie składany na gospodarkę wodno-ściekową i jest to kwota 

70 971 zł. Drugie zadanie to budowa kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Jabłonna I etap tj. 

dokumentacja – kwota 129 150 zł. Pani Skarbnik wytłumaczyła, że te wydatki będą wykazywane 

w sprawozdaniach jako zrealizowane w tym roku a termin wykonania tych dokumentacji to 

30.06.2025 r. Kwoty te zostaną przelane na oddzielny rachunek i do końca czerwca mają być 

zrealizowane. W przypadku braku realizacji tych zadań środki te będzie trzeba przelać na konto 

główne gminy na dochody i wtedy nie będzie już możliwości zapłacenia, natomiast będą 

wykazywane w sprawozdaniach jako wykonane wydatki. Pani Jolanta Góra wyjaśniła, że w 

pierwotnej wersji projektu uchwały było przedstawione tylko jedno zadanie, natomiast wczoraj 

okazało się, że nie będzie zrealizowane drugie zdanie czyli budowa kanalizacji. Zgłosiła wniosek o 

wprowadzenie zmiany w treści załącznika nr 1 i 2 tj. wprowadzenie drugiego zadania czyli 

budowa kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Jabłonna etap II, tj. dokumentacja w kwocie 

129 150 zł. 

Kamil Skałecki – powiedział, że w dniu wczorajszym Komisja Budżetu… opiniowała tą uchwałę 

bez poprawki. Poprosił przewodniczącego Komisji Budżetu… o przedstawienie opinii Komisji na 

stan z dnia wczorajszego. 

Jerzy Pawelec – Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Kamil Skałecki – poddał pod głosowanie złożony wniosek w sprawie zmiany treści załącznika nr 1 

i 2. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiana treści załącznika nr 1 i 2 do uchwały 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 
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 Przewodniczący stwierdził, że w/w wniosek został przyjęty 15 głosami za, tj. 

jednomyślnie.  
 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały Nr VIII/57/2024 w sprawie wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

 Przewodniczący stwierdził, że w/w uchwała Nr VIII/57/2024 została podjęta 15 głosami 

za, tj. jednomyślnie. 
 

Ad. 8. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 26.11.2024 r. 

Nie zgłoszono uwag do w/w protokołu.  
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Jabłonna z dnia 26.11.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wiesława Bogusz, Łukasz Burak, Liliana Dalmata, Adam Klimek, Ryszard Lis, Agnieszka Maj, 

Agnieszka Malec, Mariusz Mielnik, Grzegorz Nowak, Monika Nowak, Jerzy Pawelec, Marcin 

Pielecha, Kamil Skałecki, Henryk Wilkołek, Michał Zdunek 

  Przewodniczący stwierdził, że w/w protokół został przyjęty 15 głosami za, tj. 

jednomyślnie.  

Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

W związku z tym, że na ostatniej sesji nikt nie skorzystał z tego trybu Pan Przewodniczący 

zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

Ad. 10. Sprawy bieżące. 

Kamil Skałecki – korzystając z obecności Radnej Powiatu Lubelskiego Pani Doroty Kozak, zapytał 

o najważniejsze inwestycje w uchwalonym przez Radę Powiatu Lubelskiego budżecie na 2025 r. 

Dorota Kozak – przywitała wszystkich. Następnie powiedziała, że 12 grudnia odbyła się sesja 

Rady Powiatu, na której został uchwalony budżet, w którym określono planowane dochody w 

kwocie ponad 282 mln zł a wydatki na ponad 342 mln zł. Kwotę planowanego deficytu określono 
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na 60 mln zł. Kolejno Pani Dorota Kozak przedstawiła planowane inwestycje na terenie gminy 

Jabłonna na 2025 r. tj. kontynuacja przebudowy ciągu komunikacyjnego obejmującego drogi 

powiatowe 2269L i 2276L poprawiająca bezpieczeństwo ruchu drogowego, gdzie jest droga 

Tuszów-Jabłonna. Druga inwestycja to budowa infrastruktury pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

powiatowej 2272L w miejscowości Chmiel-Kolonia – Skrzynice Pierwsze wartość to 150 000 zł. 

Poprzedzone to zostało podjęciem uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jabłonna zadania 

publicznego polegającego na zarządzaniu tą drogą powiatową, gdzie gmina będzie pełnić funkcję 

inwestora tego zadania. Wyjaśniła, że w tym zakresie będzie podjęte porozumienie pomiędzy 

Zarządem Powiatu a Panią Wójt, które będzie regulować wzajemne rozliczenia finansowe na 

podstawie ustawy o drogach publicznych. Jest to inwestycja dofinansowana z ZIT-u – 

niskoemisyjny transport miejski. 

Kamil Skałecki – podziękował Pani Dorocie, wspomniał również są problemy dotyczące 

inwestycji powiatu na terenie naszej gminy i poprosił Panią Radną, aby podjęła próbę wyjścia z 

tej trudnej sytuacji i naniesienia potrzebnych zmian, tak aby inwestycje które będą realizowane 

były dla nas satysfakcjonujące. 

Dorota Kozak – zapytała o którą inwestycję chodzi? 

Kamil Skałecki – chodzi o przebudowę na odcinku Jabłonna Druga-Wierciszów. Pierwotnie miał 

być tam ciąg pieszo-jezdny, natomiast zostało zaprojektowane to w kategorii tylko ciągu 

pieszego. Jesteśmy już w zasadzie po projekcie, dostaliśmy go do informacji bez możliwości 

wniesienia poprawek. Problem jest taki, że my partycypujemy w koszcie i chcielibyśmy wykonać 

to według zapewnień, które zostały nam przedstawione we wcześniejszym czasie przez Panią 

Wójt. Miał być to ciąg pieszo-jezdny, który będzie o szerokości co najmniej 2 metrów, natomiast 

w tym momencie zaprojektowany jest chodnik o szerokości 180 cm. Dodał, że nie było 

możliwości zgłoszenia żadnych poprawek a partnerstwo między gminą a powiatem powinno 

polegać na tym, aby można było wspólnie dojść do konsensusu. Powiedział, że zostało to 

zgłoszone na wczorajszej komisji członkowi Zarządu Panu Konradowi Banachowi oraz Panu 

Pawłowi Pikula – Dyrektorowi ZDP. Dodał, że chciałby również zobowiązać Panią Radną do tego, 

żeby czuwała nad tą sprawą, bo jest ona do analizy. Powiedział, iż ma nadzieję że uda się w tej 

sprawie zrobić tak, żeby te wcześniejsze zapewnienia zostały naniesione i aby z uśmiechem na 

ustach można było inwestycję przyjąć.  

Dorota Kozak – powiedziała, że zapozna się z tym projektem i zwróci się z wnioskiem do 

obecnego Zarządu, do Pana Konrada Banacha bo to on nadzoruje kwestie związane z 

inwestycjami drogowymi.   

Kamil Skałecki – podziękował Pani Dorocie Kozak, następnie zapytał czy ktoś z Państwa Radnych, 

Sołtysów chciałby zabrać głos? 

Elżbieta Kowalska – w imieniu Sołtysów podziękowała za podjęcie uchwały w sprawie podwyżki 

diet sołtysów. Złożyła również wszystkim życzenia z okazji zbliżających się Świąt i Nowego Roku.  

Władysław Mołdoch – podziękował Radzie, Panu Przewodniczącemu i Pani Wójt za 

uwzględnienie ich oczekiwań w budżecie.  
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Kamil Skałecki – w sali narad mamy mieszkańca gminy Jabłonna, który zgłosił się do zabrania 

głosu na dzisiejszej sesji, dlatego postanawiam jemu go udzielić. Poprosił Pana, żeby się 

przedstawił i zreferował sprawę, z którą przyszedł.  

Mieszkaniec Tadeusz Sołtys – przedstawił się oraz odczytał wniosek złożony na ręce Pana 

Przewodniczącego dot. problemu związanego z działkami nr 929/2 i 930/2 położonymi w 

Czerniejowie, na których w mapach geodezyjnych istnieje las, a w rzeczywistości go nie ma. 

(Kopia złożonego wniosku stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Wyjaśnił, że sprawa ta 

była zgłaszana do Wójta i w Starostwie, jest to dziwna sytuacja bo tego lasu nigdy nie było na 

nikt nie chce wydać jego dziecku pozwolenia na budowę domu.  

Kamil Skałecki – poprosił o zabranie głosu Radnego Pana Adama Klimka, który pracuje w 

Starostwie. 

Adam Klimek – wyjaśnił, że jeśli chodzi o plan zagospodarowania przestrzennego to jest on na 

etapie procedowania i wg niego te odległości będzie można zmniejszyć, co mogłoby sprawę 

załatwić. Natomiast jeżeli chodzi o sprawę zdjęcia lasu to sprawa jest bardzo skomplikowana i 

wieloetapowa. Aktualnie są prowadzone prace nad zmianą uproszczonego planu urządzenia lasu 

i tak jak mówiliśmy być może klasyfikator rzeczywiście uzna, że tego lasu nie ma i taki stan rzeczy 

zostanie przyjęty, bądź jeżeli uzna że las jest na tym gruncie to w trakcie wyłożenia planu w 

urzędzie gminy będzie można wnieść uwagę i wtedy takie zastrzeżenia będą rozpatrywane. Nie 

wiem jeszcze jak, czy pozytywnie czy negatywnie ale będą procedowane. Bardziej wydaje mi się, 

że sprawa może być załatwiona albo przez zmianę planu zagospodarowania i zmniejszeniu tych 

odległości bądź uważam, że może korzystne by było zwrócenie się do Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych o zdjęcie lasu, tzw. wylesienie.  

Mieszkaniec Tadeusz Sołtys – powiedział, że on to wszystko rozumie bo był u Pana Adama. 

Dodał, że gmina bazuje na planie zagospodarowania przestrzennego z 2002 r., być może do tej 

pory nikt nie chciał się budować a tu rzeczywiście projekt jest zrobiony i  chciałby aby ktoś to 

„klepnął” i nie chce więcej głowy zawracać.  

Kamil Skałecki – powiedział, że nie chodzi o zawracanie głowy tylko na ten moment rada gminy 

nie jest władna czegokolwiek uczynić do momentu wyłożenia planu.  

Magdalena Sałek-Lewczyk – dodała, że plan rzeczywiście jest z 2002 r. to oznacza, że przez 22 

lata nie było wniosków w tamtym terenie na zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego. 

Wyjaśniła, że to wymaga czasu. Jeżeli chodzi o lasy, to też jest taka procedura można powiedzieć 

jak plan zagospodarowania przestrzennego. Ona się niczym nie różni w uzgodnieniach z 

instytucjami, wyłożeniu w poszczególnych gminach, w związku z tym to wymaga czasu. Pani Wójt 

zaznaczyła, że rozumie potrzebę Państwa, natomiast tych procedur nie da się przyspieszyć, gdyż 

każda procedura ma swoje określone terminy, każda instytucja ma prawo do wypowiedzenia się 

w określonym terminie.  

Kamil Skałecki – kończąc, stwierdził, że sprawa jest do analizy. Następnie odczytał życzenia 

Bożonarodzeniowe od Dyrektora, pracowników i uczniów Szkoły Podstawowej w Tuszowie.  

Ze swojej strony złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz 

Nowego Roku 2025. 
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Ad. 11. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów obrad i brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący 

podziękował za udział w obradach i wypowiedział słowa: „Zamykam VIII sesję IX kadencji Rady 

Gminy Jabłonna”. Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Jabłonna 

 

Kamil Skałecki 

  

 

Przygotowała: Magdalena Pęcak 


